
Årsmøte 2021 i Ursviktbuktens Båtforening 

Det innkalles til Årsmøte i Ursvikbuktens båtforening  tirsdag 18 mai kl 19:00 

Møtested  Utemøte ved plattingen ved inngangen til badehuset 

 

Agenda 

1. Godkjenning av innkallingen og dagsorden 

2. Valg av møteleder 

3. Årsberetning for 2020 

I 2020 ble det gjort en stor jobb med å skifte fenderstokker på bølgebryteren. Det var en 

utfordring med firmaet som fikk jobben. Planlagt ferdigdato var midten av januar måned. 

Imidlertid så ble det lite tilfredsstillende framdrift slik at arbeidet ikke var sluttført før i 

slutten av mars. Det var krevende for styret å drive arbeidet fremover. Ved utlegging av 

utriggere etter ferdigstilt arbeid så fikk vi(styret) justert breddene iht avtalte bredder og 

optimalisert utnyttelsen av bryggelengdene. 

Det ble også lagt nye vannledninger med tappepunkter i nærhet av alle plassene. Nye 

Slangestativer ble også montert. En utrigger ble også skiftet ut. 

I 2020 så ble vi utsatt for unormalt mye hardt vær fra nord. Som kjent er anlegget vårt 

spesielt utsatt for nord og nord/østlig vær. I løpet av Januar til August fikk vi minst 3 perioder 

med hardt vær med periodevis vindstyrke opp til 26 s/m . Anlegget ble utsatt for store 

belastninger og på høsten begynte bølgebryteren å oppføre seg unormalt. Vi hadde også 

noen episoder hvor den innerste betongbryggen hadde unormale forskyvninger. Styret tok 

kontakt med Pontona(vår bryggeleverandør) og fikk de til å komme  i november for å sjekke 

anlegget. De gjorde en dykkerundersøkelse og fant at tilnærmet alle fortøyningspunkter må 

justeres og at noen også var ute av funksjon grunnet sjakkel og/eller kjettingbrudd. De 

gjorde noen strakstiltak  for å sikre anlegget. Det ble skiftet ut en kjetting som var røket pluss 

slitte sjakler. I tillegg ble sammenføyningene mellom bryggeelementene ettergått, smørt og 

justert. Denne jobben kostet 54.000 NOK. I etterkant fikk vi en tilstands rapport med 

nødvendige utbedringer for å få hele anlegget opp i tilfredsstillende standard. Se 

dagsordenen pkt 6 Forslag fra Styret. 

4. Regnskap for 2020 

Regnskap +detaljert  kontantregnskap vedlegges.  

5. Kontigenter 2021 

    Styret foreslår å beholde kontingentsatsene fra 2020 

   De ser slik ut 



    0 m - 3,0m Kr 4.325     3,0m - 3,5m kr.4.990   3,5m – 4,0m kr.6320   4,5m – 

5,0m Kr.6.985        

      

           

6. Forslag fra Styret 

Ekstraordinær innbetaling.  

Som redegjort for i årsberetningen har vi fått et forslag fra Pontona AS vedr. utbedringer og 

forsterkninger av hele anlegget. 

De foreslår justeringer av tilnærmet alle fortøyninger samt utskifting av både kjettinger og sjakler på 

mange punkter. 

Tilbudet er på 270.000 NOK( inkl mva). Styret vurderte faren for ødeleggelser ved neste uvær som 

stor, noe som ville medføre langt større kostnader. Følgelig valgte styret å akseptere tilbudet og 

igangsette arbeidet snarest mulig.  

I forhold til forsikring av anlegget er det også viktig at anlegget blir vedlikeholdt i henhold til 

forsikringsselskapets betingelser. Manglende vedlikehold kan medføre helt eller delvis avkortning av 

erstatning ved skader. 

Pontona startet arbeidet 16.februar 

 Som kjent så erstattet vi den gamle nord/syd bryggen med en helt ny brygge i 2019. Det prosjektet 

kostet 1,3mill og tappet oss for oppsparte penger. Som man ser av regnskap/budsjett vil ikke årets 

ordinære kontingenter dekke løpende utgifter og en ekstrautgift på 270.000.+ mva 

På bakgrunn av ovennevnte foreslår styret 

6.1 Alle medlemmer betaler en ekstra sum på 3.500 NOK for å dekke underskuddet 

6.2 Beløpet  tillegges verdien av hver enkelt båtplass slik at man får disse pengene tilbake ved salg 

av plassen.  

7. Innkommende forslag 

Det er ikke kommet inn forslag fra medlemmene.  

8. Budsjett 

Budsjett vedlagt 

9. Valg 

Styret består av 

Leder  Kjell Gudmundsen på valg for 1 år  

Kasserer Sturla Holand  på valg for 2 år   

Sekretær Helge Pedersen  ikke på valg 

Styremedlem Roar Hartung  ikke på valg 

Styremedlem Robert Heggen  på valg for 2 år 

Styremedlem Per Olav Kublik  på valg for 2 år 

Vara repr. Stig Arf   på valg 1 år 

Vara repr. Torger Stubberud på valg 1 år 



Revisor  Ole Næsje  På valg 1 år 

Valgkomite Frank Sivertsen  på valg 1 år 

Valgkomiteen foreslår gjenvalg på alle plasser som er på valg. 

  

     

 

 

 

 

 

  


